
ÅRSMØTE INN-TRØNDELAG FUGLEHUNDKLUBB – 

VERDAL HOTELL, 7. FEBRUAR 2024 

Nestleder deler ut premie til årets hund UK før møtet. Geir Kulstadvik og P Per S av 

Villmansbu mottar denne prisen i år. 

Leder ønsker velkommen til møte, å spesielt velkommen til æresmedlem Helgar Sætermo, 

Nils B. Skaar, Brynjar Holmvik og nylig hedret Bjørn Ivar Gomo. 

1. Konstituering 

Valg av møteleder – Ailin Wigelius ble valgt 

27 stemmeberettigete medlemmer var til stede. 

Valg av møtesekretær – Reidar Olsen ble valgt. 

Valg av to personer til å underskrive protokollen – Johnny Ekseth og Siver Knoph ble 

valgt. 

Godkjenning av dagsorden – Godkjent 

2. Årsberetning fra styret og utvalgene 

Årsberetning fra styret – Gjennomgått og godkjent. 

Årsberetning fra akt. nord – Kommentar fra årsmøte at det var manglende oppmøte av 

ansvarshavende noen dager på Heia treningsterreng. Ansvarshavende på 

treningsterrenget bør få beskjed om ansvaret i god tid før aktuell dag. Ellers 

gjennomgått og godkjent. 

Årsberetning fra akt. sør – Gjennomgått og godkjent. 

Årsberetning fra utstillingsutvalget – Gjennomgått og godkjent. 

Årsberetning fra jaktprøveutvalget – Gjennomgått og godkjent. 

Årsberetning fra festkomite – Gjennomgått og godkjent. 

Årsberetning fra dommerutvalget – Gjennomgått og godkjent. 

Årsmeldingen er godkjent. 

 

 



3. Regnskap med revisjonsberetning 

Ordstyrer starter med å lese opp revisjonsberetningen. Deretter tar kasserer årsmøtet 

videre gjennom regnskapet. 

Egenkapital på 762 001,- 

Årsresultat på 30 611,- 

Årsmøte godkjenner regnskapet. 

4. Fastsettelse av kontingent for 2025 

Styrets innstilling; Ingen endring av kontingent for 2024, det vil si 200 kroner for 

hovedmedlem og 75 kroner for husstandsmedlemmer. 

 

Enstemmig godkjent. 

 

5. Styrets budsjettforslag for 2024 

Leder tar årsmøtet gjennom budsjettet for 2024. Leder forteller også litt om prosessen 

for kjøp av klubbhus. 

- Det kommer inn spørsmål om styret har tenkt på om styret skal øke støtten til «Jakt 

i verdal». Leder svarer at det er budsjettert med det samme som tidligere, som da 

er på 5000,-.   

Det fremmes da forslag om at klubben skal øke støtten opp til 10 000,-. 

Styret svarer at de fremdeles holder på 5000,-. 

Årsmøtet stemmer, og styrets forslag blir endelig. 

- Det kommer spørsmål om hvordan styret tenker å forholde seg til FKF sitt arbeid 

med utsetting av tamfugl. Styret informerer ved leder at det jobbes etter fjorårets 

årsmøtevedtak om å ikke bruke økonomiske midler til dette arbeidet. Årsmøtet 

vedtar at styret fortsatt skal ha denne holdningen til arbeidet, og ITFK skal ikke 

inn med økonomisk støtte.  



Styrets budsjettforslag er på 0 kroner, men det er lagt frem noen feil tall i publisert 

budsjettforslag. Årsmøtet godkjenner de endringene som det vises til, da det kun er 

små endringer som ikke påvirker årsresultatet.  

Styrets budsjettforslag for 2024 på 0 kroner blir enstemmig godkjent av årsmøtet. 

 

6.0 Forslag fra medlem Hans Ole Ingulfsvann om ny praksis i forbindelse med 

hvordan klubbens forslag til regelendringer til Fuglehundtinget skal forankres 

blant klubbens medlemmer. 

Leder tar oss gjennom saken da Hans Ole Ingulfsvann ikke hadde mulighet til å møte på 

årsmøtet. 

Forslaget til ny praksis er: Bulletpunkt 4 i Dommerutvalgets Ansvar og oppgaver 

endres fra nåværende: 

·      Ved revisjon av jaktprøvereglementet skal utvalget gjennomføre høringer blant 

klubbens dommere. 

Til to nye bulletpunkt: 

• Hvis dommerutvalget ønsker å foreslå endringer av nåværende jaktprøvereglement, 

skal utvalget gjennomføre en høring blant klubbens dommere og øvrige medlemmer. 

• Endelig endringsforslag fra dommerutvalget skal stemmes over av alle klubbens 

medlemmer ved en generalforsamling/allmøte på teams eller annen digital plattform. 

Simpelt flertall kreves for innsending av endringsforslag. 

 

6.1 Styret fremmer eget forslag i saken om klubbens forslag til endringer i 

jaktprøveregelverket 

Leder av dommerutvalget tar oss gjennom hva styrets forslag er 

Styret tar inn i sine arbeidsoppgaver og prosedyrer at ITFKs medlemmer 

informeres om klubbens eventuelle forslag til endringer i jaktprøveregelverket før 

disse sendes inn til Fuglehundklubbenes Forbund. Medlemmene gis anledning til å 

komme med sine synspunkter på endringsforslagene. Styret tar medlemmenes 



tilbakemeldinger inn som en del av vurderingsgrunnlaget før endelig forslag 

sendes FKF innen gitt frist. 

 

Årsmøtet stemmer over forslagene og styrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

7. Valg 

Styret     

Leder Andreas 
Trefjord 

På 
valg 

Andreas Trefjord 24 

Nestleder Geir T.  
Widerøe 

På 
valg 

Geir T. Widerøe 24 

Sekretær  Reidar 
Olsen 

På 
valg 

Reidar Olsen 24/25 

Kasserer Sture 
Green 

IPV Sture Green 24 

 

Jaktprøveutvalg    

Siver Knoph IPV Siver Knoph 24 

Marius J. Presthus På valg Marius J. Presthus 24/25 

Pål Anders Wang IPV Pål Anders Wang 24 

Hans Andreas 
Øygarden 

IPV Hans Andreas Øygarden 24 

Geir T. Widerøe På valg Geir T. Widerøe (Leder) 24/25 

           

Utstillingsutvalg    

Anita Ingulfsvann IPV Anita Ingulfsvann 24 

Dina A. Johansen På valg Hanne Olsen Dybvad 24/25 

Lasse Bratberg IPV Lasse Bratberg 24 

Lise Tromsdal På valg Lise Tromsdal (Leder) 24/25 

Stine Kjønnås 
Schei 

IPV Stine Kjønnås Schei 24 

 

Aktivitetsutvalg 
sør 

   

Sander Rygh Kvåle 
(ungdomskontakt) 

På valg Utgår  

Morten Hallan IPV Morten Hallan 24 

Joakim Aurstad På valg Joakim Aurstad 24/25 

Ingrid Kolstad IPV Ingrid Kolstad 24 

Lars Kjønstad IPV Lars Kjønstad 24 

Ingrid Rein På valg Ingrid Rein (Leder) 24/25 

 



Aktivitetsutvalg 
nord 

   

Are Skaufel 
(ungdomskontakt) 

IPV Are Skaufel (ungdomskontakt) 24 

Arve Selnes IPV Arve Selnes 24 

Kristian Myrmo IPV Kristian Myrmo 24 

Øystein 
Klokkerhaug 

På valg Geir Kulstadvik 24/25 

  Ailin Wigelius 24/25 

Bente Knoph På valg Bente Knoph (Leder) 24 

Dommerutvalg    

Arild Dahl På valg Arild Dahl 24/25 

Trond Kolstad På valg Magnus Haugen 24/25 

Nils Skaar IPV Nils Skaar (Leder) 24 

 

 

Medieutvalg    

Hans Andreas 
Øygarden 

På valg Hans Andreas Øygarden 24/25 

Reidar Olsen IPV Reidar Olsen 24 

 

 

Materialforvalter    

Frode Winge IPV Frode Winge 24 

 

 

Revisorer    

Kåre Norum IPV Kåre Norum 24 

Hilmar Olsen På valg Hilmar Olsen 24/25 

Morten Lund 
(vara) 

IPV Morten Lund (vara) 24 

 

 

Gullmerkekomite    

Bjørnar Boneng IPV Bjørnar Boneng  24 

Helgar Sætermo På valg Helgar Sætermo 24/25 

Tove Løvås På valg Tove Løvås 24/25 

 

 

Festkomite    

Maris Winge På valg Maris Winge 24/25 

Eva Røssing IPV Eva Røssing (Leder) 24 

Tove Løvås På valg Tove Løvås 24/25 

Stian Hårberg IPV Stian Hårberg 24 



 

 

Valgkomite    

Bente Knoph IPV Bente Knoph 24 

Hans Chr. Olsen På valg Rune Fossum (vara) 24/25 

Joakim Aurstad (vara) På valg Joakim Aurstad 24/25 

Olav Wohlen På valg Olav Wohlen  (Leder) 24/25 

 

Det nye styret består da av: 

Leder Andreas Trefjord 

Nestleder Geir Terje Widerøe 

Sekretær Reidar Olsen 

Kasserer Sture Green 

Styremedlem og leder av akt. nord Bente Knoph 

Styremedlem og leder av akt. sør Ingrid Rein 

Styremedlem og leder av jaktprøveutvalget Geir Terje Widerøe 

Styremedlem og leder av utstillingsutvalget Lise Tromsdal 

Styremedlem og leder av dommerutvalget Nils B. Skaar 

 

Leder takker for godt gjennomført arbeid av Øystein Klokkerhaug for deres verv i styret. 

Øystein reiser seg og sier noen ord om inkludering av nye medlemmer, eventuelt nye på 

jaktprøver og andre aktiviteter. Han avslutter med å takke for seg i styret. 

Vårt nye æresmedlem får sitt velfortjente diplom og æresmedlemmerke. 

Det blir takket for oppmøte og kvelden blir avsluttet med karbonader etter møte. 

 

Referent Reidar Olsen 

 

 

 

 

Signatur:                                                                                  Signatur: 

 Johnny Ekseth       Siver Knoph 


